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SKRAJŠANI ZAPISNIK
• i

33. seje zbora združenega dela, ki je bila 23.
septembra 1980 ob 16.30 uri v veliki sejni dvorani
skupščine občine Ljubljana—Siška, Trg prekomorskih
brigad 1.

Na podlagi 205. člena statuta občine Ljubljana— Šiška je sejo
zbora združenega dela sklical predsednik skupščine, po njegovem
pooblastilu pa je sejo vodil podpredsednik skupščine tov. Gornik

";.Karel.
Predno je tov. Gomik prešel na obravnavo dnevnega reda, je

navzoče seznanil, da dnevni red razširja z naslednjo točko
dnevnega reda: ,,Predlog rebalansa proračuna občine Ljubljana—
Šiška za leto 1980"

Delegati so se s predlagano razširitvijo dnevnega reda strinjali.
• •• • ' . , • i •

Dnevni red:

1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev
;. sklepčnosti zbora združenega dela
' ' 2. Potrditev zapisnika 32. seje zbora zdrtiženega dela • "

3. Predlog odloka o spremembi odloka ob ceni uporabnikov vode
za razširjeno reprodukcijo za območje KS Medvode, Pirniče in
Smlednik

4. Predlog odloka o spremembi odloka obceni uporabnikovvode
za razširjeno reprodukcijo za območje KS Vodice, Bukovica -
Šinkov turn

5. Osnutek zakona o upravah družbenih prihodkov z informacijo
o poteku usklajevanja predloga dogovora o temeljnjih
vprašanjih položaja organizacije in delovanje upravnih organov
za družbene prihodke '

6. Aktualna vprašanja dograjevanja financiranja krajevnih skup-
nosti v Ljubljani z osnutkom dogovora o temeljnih načelih in
kriterijih združevanja sredstev za zadovoljevanje skupnih
potreb delovnih Ijudi in občanov v KS

, 7. Osnutek odloka o cesntem prometu v Ljubljani
9. Poročilo rebalansa proračuna občine Ljubljana— Šiška za leto

1980
10. Predlogi in vprašanja delegatov

Tako razširjeni dnevni red so delegati zbora združenega dela
soglasnosprejeli.

,K 1. točki dnevnega reda:

IZVOLITEV KOMISIJE ZA VERIFIKACIJO POOBLASTIL
IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI ZBORA ZDRUŽENEGA
DELA

V komisijo za verifikacijo pooblastil in ugotovitev sklepčnosti
zbora združenega dela je tov. Gornik predlagal naslednje delega t̂e:
1. KO LOŠA Ludvik kot predsednik
2. TOMAŽ-GOSTIČ Verakotčlan
3. GORNIKMa ri jakotčlan

Delegati zbora združenega dela na komisijonisoimeli pripomb
1n komisijo soglasno potrdili.

Nato je predsednik verifikacijske komisije tov. Kološa Ludvik
podal naslednje poročilo za zbor združenega dela:

Zbor združenega dela šteje 55 delegaiskih mest na seji je
piisotnih 33 delegatov, odsotnih pa je 22 delegatov.

Odsotni delegati so bili delegati iz naslednjih konferenc
delegacij:

- 1. Delegat konference delegacij AGROSTROJ '
' 2. Delegat konference delegacij TIKI

3. Delegat konference delegacij RAŠICA
4. Delegat konference delegacij AVTOMONTAŽA DSSS

. 5. Delegat konference delegacij MONTER
\ 6. Delegat konference delegacij ISKRA IEZE

7. Delegat konference delegacij ISKRA INDUSTRIJA ZA
AVTOMATIKO

8. Delegat konference delegacij AERO CEUE
9. Delegat konference delegacij TEKSTIL

10. Delegat konference delegacij BAYER PHARMA
11. Delegat konference delegacij PfVOVARNA UNION

12. Delegat konference delegacij EMONA TOZD POUE-
DEUSTVO GOVEDOREJA

13. Delegat konference delegacij STANDARD INVEST DSSS
14. Delegat konference deiegacij PAP TOZD IRR
15. Delegat konference delegacij USLUGA - OBRTNO PODJET-

JE
16. Delegat konference delegacij VIATOR DSSS
17. Delegat konference delegacij SLOVENIJA AVTO DSSS ':
18. Delegat konference delegacij ISKRA TOZD MSO
19. Delegat konference delegacij DO HOTEL IN GOSTINSTVO

TOZD ILIRIJA
20. Delegat konference delegacij KZ MEDVODE
21.Delegat konference delegacij DELOVNI UUDJE OBRTNIKI
2Z Delegat konference delegacij OS FRAN BUKOVEC

Tov. Gomik je ugotovil, da je zbor sklepčen in nadaljeval s
sojo.

K 2. točki dnevnega reda:
POTRDITEV ZAPISNIKA 32. SEJE ZBORA ZDRUŽENEGA

DELA
Pismenih pripomb na zapisnik 32. seje nismo prejeli
Ker ni bilo razprave na zapisnik 32. seje je tov. Gornik

ptedlagal zboru, da sprejme zapisnik 32. seje.
Delegati zbora združenega dela so zapisnik 32. seje zbora

združenega dela soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA OB CENI

UPORABNIKOV VODE ZA RAZŠIRJENO REPRODUKCUO ZA
OBMOČJE KS MEDVODE, PIRNIČE IN SMLEDNIK

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov.
Florjančič Franc, podpredsednik izvršnega sveta.

O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za urbanizem,
stanovanjsko in komunalno gospodarstvo, ki ni imel pripomb in
predlaga skupščini predlog odloka v sprejem in odbor za finance in
proračun, ki nima pripomb in predlaga skup^čini v sprejem.

O tej točki je razpravljal tudi izvršni svet in predlagal naslednji

Amandma: '• ., • >

MNa podlagi 24. člena zakona o komunalnih dejavnostih
posebnega družbenega pomena (Uradni list SRS št 24/76 in
13/77) in 31. in 190. člena statuta skupščine občine
Ljubljana-Šiška (Uradni list SRS št 2/78) ter v smislu 57. in 173.
člena statuta SML (Uradni list SRS, št. 2/78) je skupščina občine
Ljubljana—Šiška na . . .. seji zbora združenega dela in na . . . . seji
zbora krajevnih skupnosti dne spnejela"

Kjer ni bilo razprave, je podpredsednik skupščine tov. Gornik
predlagal zboru v sprejem naslednji

Amandma:
,,Na podlagi 24. člena zakona o komunalnih dejavnostih

posebnega družbenega pomena (Uradni list SRS, št 24/76 ir.
13/77) in 31. in 19. člena statuta skupščine občine Ljubljana—
Šiška (Uradni list SRS, št 2/78) ter v smislu 57. in 173. člena
statuta SML (Uradni list SRS, št 2/78) je skupščina občine
Ljubljana—Šiška n a . . . seji zbora združenega dela in n a . . . . seji
zbora krajevnih skupnosti dne •.. sprejela.

Delegati zbora združenega dela so predlagani amandma
soglasno sprejeli

Po sprejetem amandmaju je predsednik predlagal v sprejem
naslednja

i ' .

SKLEPA:

1. Sprejme se predlog odloka 6 spremembi odloka ob ceni
uporabnikov vode za razširjeno reprodukcijo za območje KS,
Medvode, Pimiče in Smlednik, s predhodno sprejetim amandma-
jem.

2. Izvršni svet SOB Ljubljana— Siška se zadolži, da pobudi IS
SML za dopolnitev odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o
prispevku uporabnikov za razširjevno reprodukcijo objektov in
naprav individualne komunalne porabe na območju Ijubljanskih
občin in to v smislu 57. in 173. člena statuta SML

Delegati zbora združenega dela so predlagana sklepa soglasno
sprejeli.

K 4 . točki dnevnega reda:
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA OB CENI

UPORABNIKOV VODE ZA RAZŠIRJENO REPRODUKCIJO ZA
OBMOČJE KS VODICE, BUKOVICA-ŠINKOV TURN
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Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov.
Florjančič Franc, podpredsednik IS.

O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za urbanizem,
stanovanjsko in komunalno gospodarstvo, ki ni imel pripomb in
predlaga skupščini v sprejem.

Odbor za finance in proračun, ki nima pripomb in predlaga
skupščini v sprejem.

Ob tej točki dnevnega reda je razpravljal tudi izvršni svet in
predlagal naslednji

AMANDMA: ' •

,,Na podlagi 24. člena zakona o komunalnih dejavnostih
posebnega družbenega pomena (Uradni list SRS št. 24/76 in
13/77) inv 31 in 190. člena statuta skupščine občine
Ljubljana-Šiška (Uradni Nst SRS št 2/78) je skupščina občine
Ljubljana—Šiška na . . . .seji zbora združenega dela in na seji
zbora krajevnih skupnosti dne sprejela"

Pismenih pripomb konference delegacij niso posredovale.
Ker ni bilo razprave je tov. Gornik predlagal zboru v sprejem

naslednji

Amandma:
Na podlagi 24. člena zakona o komunalnih dejavnostih

posebnega družbenega pomena (Uradni list SRS, št 24/76 in
13/77) in 31. in 190. člena statuta skupščine občine
Ljubljana-Šiška (Uradni list SRS, št 2/78) ter v smislu 57. in 173.
člena statute SML (Uradni list SRS, št 2/78) je skupščina občine
Ljubljana*—Šiška na .. . . seji zbora združenega dela in na . . . . seji
zbora krajevnih skupnosti dne . . . . sprejela.

Delegati zbora združenega dela so predlagani amandma
soglasno sprejeli.

Po sprejetem amandmaju je tov, Gornik predlagal v sprejem
naslednji

S K L E P A : '- , . Y ; . ' '• .: • • •.-• ' - > \ . . - ' - •

1. Sprejme se predlog odloka o spremembi odloka ob ceni
uporabnikov vode za razširjeno reprodukcijo za območje KS
Vodice, Bukovica — Šinkov turn, s predhodno sprejetim
amandmajem.

2 Izvršni svet SOb Ljubljana-Šiška se zadolži, da da pobudo IS
SML za dopolnitev odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o
prispevku uporabnikov za razširjeno reprodukcijo objektov in
naprav individualne komunalne porabe na območju Ijubljan-
skih občin in to v smislu 57. in 173. člena statuta SML.
Zbor združenega dela je predlagana sklepa soglasno sprejel-

K 5. točki dnevnega reda
OSNUTEK ZAKONA O UPRAVAH DRUŽBENIH PRIHOD-

KOV Z INFORMACIJO O POTEKU USKLAJEVANJA PREDLO-
' GA DOGOVORA 0 TEMEUNIH VPRAŠANJIH POLOŽAJA

ORGANIZACIJE IN DELOVANJE UPRAVNIH ORGANOV ZA
DRUŽBENEPRIHODKE

Uvodno obrazložitev je podal tov. Srečko LAVRENČIČ, član
IS To\i Gornik je seznanil delegate, da je o tej točki dnevnega reda

" razpravljal odbor za finance in proračun, ki ni imel bistvenih
pripomb in osnutek zakona sprejema vključno s stališči IS.

Odbor za družbenopolitični sistem, ki je sprejel sklep, da se
varianta v 3. členu osnutka zakona črta oz. se ne podpre.

Izvršni svet:
— Predlog zakona poudarja samostojnost in odgovornost uprave

za družbene prihodke (dosedanja davčna uprava) za področje
za katero so ustanovljeni. Prav tako opredeljuje njegove zadeve

. kot zadeve splošnega pomena za SRS. Osnutek vsebuje sledeče
novitete glede na dosedanje ureditev:

1 1. Spremembo naziva glede na to, da sedanje davčne upravetudi
vse bolj delujejo na področju pobiranja prispevkov za SIS,

2. V 3. členu daje altemativo in sicer:
': a) da uprave odmerjajo, evidentirajo in pobirajo prispevke

za vse interesne skupnosti po samem zakonu (v naši
občini bi to pomenilo tudi zdravstvene in pokojninske
prispevke za obrtnike, delavce zaposlene pri njih in
kmete)

b) dosedanjo ureditev SIS odioča o poverjanju teh
naiog upravam za prihodke.

Ocenjujejo, da bi bilo družbeno smoterneje, da se odmere
evidentiranja ter pobiranja prispevkov in davkov vodka enotno,

zato predlagamo sprejem 3. člena v osnovnem besedilu brez '
alernative.
3. Uprava za družbene prihodke bi bile pristojen tudi za

sprejemanje pridobivanja prihodkov in trošenja sredstev
občanov (izvor premoženja)

4. Samostojnost republiške uprave za prihodke (sedaj je v sestavi
Republiškega sekretariata za finance).

5. Prepoved opravljanja knjigovodskih, računovodskih in drugih
del za občane — davčne zavezance s strani delavcevteh uprav.
Pismenih pripomb konference delegacij niso posredovale.
Ker ni bilo razprave, je tov. Gornik predlagal zboru v sprejem

naslednji

SKLEP:

Zbor združenega dela sprejema osnutek zakona o upravah
družbenih prihodkov z informacijo o poteku usklajevanja predloga
dogovora o temeljih vprašanjih položaja organizacije in detovanja
upravnih organov za družbene prihodke, s tem da se priponibe
posredujejo predlagatelju, da jih upožteva pri izdelavi predloga
odloka.

Predlagani sklep so delegati zborazdruženega dela soglasno
sprejel i

K 6. točki dnevnega reda:
AKTUALNA VPRAŠANJA DOGRAJEVANJA FINANCIRA-

NJA KRAJEVNIH SKUPNOSTl V U U B U A N I Z OSNUTKOM
D0G0V0RA O TEMELJNIH NAČELIH IN KRITERIJIH!
ZDRUŽEVANJA SREDSTEV ZA ZADOVOUEVANJE 5KUP-
NIH POTREB DELOVNIH LJUDl IN OBČANOV V KS

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov.
Kraij Janez član IS.

0 tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za finance in
proračun, odbor za družbenoekonomske odnose in odbor za
družbenoekonomski razvoj ter izvršni svet in zavzeli naslednja
stališča: ,

; • • s - • - - • • • • . • • • : • ' / ' • • • : • • • ' - . :

Odbor za finance in proračun: •-,.•
— Poročilose sprejme na znanje.
— Osnutek dogovora se sprejme za nadatjno obravnavo in zbranih

pripomb.
— Združevanje sredstev za KS naj se zakonsko reguiira (podobno

kot za požarno varnost) v tem primeru bi zadoščalo da se
sprejme sporazum o združevanju 0,3 % od osebnega dohodka
ker bi lahko zagotovili, da bodo prispevek vplačali vsi
zaposleni.

Odbor za družbenoekonomske odnose in odbor za družbenoeko-
nomski razvoj:

Informacija se sprejme na znanje skupaj z osnutkom dogovora.
Potrebno pa je še razčistiti vprašanje financiranja komunalnih
zadev, da se vključi tudi sofinanciranje delovanja DPO in društev v
KS, da se upošteva varianta 24. člena, v 27. členu naj se ne
upošteva variantni predlog in naj se razčisti na relaciji Ijubijanskih
občin in regije glede nadpovprečnih proračunskih sredstev.
Solidarnost pa naj se v občini doseže tako, da se financirajo
najnujnejši nameni.

Izvršni svet:
Pri aktualnih vprašanjih dograjevanja sisterna financiranja KS v

Ljubljani in dogovor o temeljih načelih in kriterijih združevanja
sredstev za zadovoljevanje skupnih potreb delovnih Ijudi in
občanov v KS je IS izhajal iz dejstva, da v ietošnjem letu poteče
veljavnost sedanjemu regijskemu družbenemu dogovoru in
občinskim samoupravnim sporazumom. Glede na to se je nujno
potrebno dogovoriti v okviru Ijubljanskih občin oziroma zaradi
veMke dnevne delovne migracije delavcev v okviru regije oenotnem
načinu sistemske ureditve financiranja planov razvoja KS, to še
posebno zato, ker v letožnjem letu tudi poteče srednjeročno
obdobje, kar pa je brez finančnega ovrednotenja nemogoče. Zato
je ob obravnavi tega gradiva sprejel naslednje

Sklepe: -
1. Skupščini občine Ljubljana—Siška se predlaaa. da sprejme

,,Ugotovitve in predloge izhodišč za nadaljne dc^rajevanje
sistema financiranja KS v Ljubljani".

2. Da zadolži pristojno službo, da v sodelovanju z DPO občir«;
pripravi predlog samoupravnega sporazuma o načinu združeva-
nja in uporabe sredstev za financiranje planov razvoja KS v
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občini Ljubljana-Šiška za obdobje 1981-1985, na osnovi
regijskega družbenega dogovora. Pri sestavi samoupravnega
sporazuma naj se upoštevanje izhodišča, da se sredstva še v
naprej izbirajo na enotnem zbirnem računu občine, osnova za
delitev pa so sprejeti srednjeročni in letni plani KS, vsakoletno
usklajeni na zboru, združenega dela in zboru KS skupščine
občine Ljubljana-Šiška, Realizacijo sporazuma pa spremlja
zato poseben organ podpisnikov.

3. Nadalje predlaga skupščini občine Ljubljana—Siška,da sprejme
osnutek dogovora o temeljnih načeiih in kriterijih združevanja
sredstev za zadovoljevanje skupnih potreb delovnih Ijudi in
občanov v KS Ljubljanske regije s tem, da se:
a) se v 21. členu glede variante štev. 2. dogovorimo ali se na ta

način zbrana sredstva uporabljajo tudi za financiranje
kornunalnih vprašar^, kar imamo za to že ustanovljeno
komunalno skupnost,

;. - b) da se iz teh sredstev tudi sofinanciranje dejavnosti
delovanja DPO in društevv KS,

, c) se črta 23. člen,
d) se v 24. členu upošteva varianta,
e) se v 27. členu črta variantni dodatek, ker ni določeno kaj

pomenijo nadpovprečna sredstva doslej namenjene KS iz
" splošne porabe oz. ali pri tem primerjajo občine mesta

Ljubljane ali regije.
, f) zadnji odstavek 27. člena se črta

g) 34. člen se črta
Pismeno pripombo je posredovala konferenca delegacij

LITOSTROJšt 20.
Ker ni bilo razprave je tov. Gornik predlagal v sprejem

naslednje

SKLEP: ' / ' : ' '

1. Zbor združenega dela podpira izhodišča za dograjevanje
sistema financiranja krajevnih skupnosti v Ljubljani.

2 Zbor združenega dela se strinja z osnutkom družbenega
dogovora o temeljih načelih in kriterijih združevanja sredstev
za zadovoljevanje skupnih potreb delovnih Ijudi in občanov v
krajevni skupnosti, s tem da se pripombe !S, odborov in
konferenc delegacij posredujejo skupščini mesta Ljubljane.

3. Zbor združenega dela pooblašča IS Skupščine občine
Ljubljana—Šiška, da podpiše družbeni dogovor o temeljih
načelih in kriterijih združevanja sredstev za zadovoljevanje
skupnih potreb delovnih Ijudi in občanov v KS—.
Zbor združenega dela je predlagane sklepe soglasno sprejel.

K 7. točki dnevnega reda:
OSNUTEK ODLOKA 0 CESTNEM PROMETU V U U B U A N I
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov.

HOČEVAR Boštjan, namestnik načelnika za gradbene in
komunalne zadeve.

0 tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za urbanizem,
stanovanjsko in komunalno gospodarstvo, ki na osnutek odloka
nima pripomb, opozarja pa, da bi istočasno s sprejemom odloka
potrebno zagotoviti:
a) zadostno število stojal za dvokolesa, kjer je pričakovati večje

število parkiranja (25. člen)
b) zagotoviti kontinuirano povezavo vožnje s kolesi, kjer kolesa

vozijo ob robu cestišča urediti odtočne jaške, da ne motijo
vožnje(23. - 2 4 . člen)

c) vprašanje je kako je organizirano glede komunalnih stražarjev
(48. člen)
Pismenih pripomb konference delegacij niso posredovale.
Ker ni bilo razprave je tov. Gomik predlagal zboru v sprejem

nasledenj

SKLEP

Zbor združenega dela sprejema osnutek odloka o cestnem
prometu v Ljubljani, s tem da se pripombe odbora za urbanizem
stanovanjsko in komunalno gospodarstuo in izvršnega sveta
posredujejo predlagatelju, da jih pri predlogu odloka upošteva.

Delegati zbora združenega dela so predlagani sklep Soglasno
sprejeli.

K 8. točki dnevnega reda:
POROČILO DELEGACIJE ZZD, Kl SE JE UDELEŽILA

SEJE SML DNE 17. JULIJA 1980

Tov. Gornik je delegate seznanil, da je bil dnevni red 34. seje
ZZD SML, ki je bila 17. julija 1980 na sami seji razširjen z
wlnformacijo o oblikovanju razvojne usmeritve in samoupravni
organiziranosti kemične industrije v Ljubljani."

Glede na to, da zbor združenega dela skupščine občine
Ljubljana—Siška informacije ni obravnaval je tov. Cimerman
Andrej - delegat skupine delegatov za delegiranje delegatov v zbor
združenega dela skupščine mesta Ljubljane, podal kratko poročilo
oobravnavi te točke na 34. seji ZZD SML.

O tej točki je razpravljal tudi izvršni svet in zavzel naslednje
stališče: Razprava v zboru združenega dela SML v zvezi z
združitvijo OZD s področja kemije je nedvomno logična posledica
takih potreb, ki izhajajo iz združenega dela na področju kemije.

O tem, ko naj bi naši delegati SML podprli tako združitev je ob
tem potrebno povedati nekaj besed, (ki jih v takem trenutku šeni
mogoče podkrepiti z globjim analitičnim razmišljanjem) o mestu in
vlogi kemije v sklopu gospodarstva oziroma kemije. Tudi, če niso
razporejena OZD dosledno po dejavnosti kemije oz. se v kemijskih
organizacijah združenega dela še vedno pojavljajo asociacije, ki ne
spadajo v to vejo, s svojim dohodkom pa celo podpirajo
organiziranost v okviru DO itd. Tudi vloga dohodka iz kemije v
industrijo ni analizirana, da bi mogli videti tudi dohodkovne
odnose.

Ne glede na vse te ugotovitve, pa bi kazalo, da se iniciative o
združevanju porajajo kot posledica razmišljanj poslovnih struktur,
ki j im Zakon o združenem delu omogoča zdmževanje v višje
asociacije, kar je vsekakor močno pozitivno. Če se v ozadju take
iniciative skriva želja za večjimi tehnološkimi inovacljami o
urejanju inovacij iz dosežkov domačega znanja o združevanju dela
in sredstev za skupni prihodek iz ciljev itd. V tem pogledu gre
najbrž za kvalitetno preobrazbo, sicer trenutno v tržno pkanskih
odnosih, ki pa dajejo zagotovilo, da bodo ti odnosi prerasli v
planske usmeritve z daljšeročnim obdobjem, potrebnim v sedanji
strukturi osnovnih sredstev, da le doseže nivo proizvodnje, ki bi se
izenačila s stvarnim nivojem v tej branži.

Zato bi bilo stališče IS do te združitve pozitivno.
Podpredsednik skupščine tov. Gornik jc prediagal zboru v

sprejem naslednji

SKLEP: A

Zbor združenega dela podpira ugotovitve stališča in priporočilai
k nadaljnjemu razvoju samoupravnih družbenoekonnmskih odno-
sov na področju kmetijske industrije v Ljubljani.

Predlagani sklep so delegati zbora združenega dela soglasno
sprejeli.

K 9. točki dnevnega reda:
PREDLOG REBALANSA PRORAČUNA OBČINE LJUBLJA-

NA-ŠIŠKA ZA LETO 1980
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov.

Aleksander VAVPOTIč, član IS.
O tej točki dnevnega reda je razpravljal odbor za finance in

proračun in priporoča skupščini v sprejem, saj smatra, da je treba
sredstva čimprsj aktivira t i , ker bi sicer inflacija deponirana Sredstva
občutno razvrednotila. ,

Prismenih pripomb konferenc delegacij niso posredovale.
Ker ni bilo razprave je tov. Gomik predlagal zboru v sprejem

naslednji

SKLEP: '

Sprejme se predlog rebalansa proračuna občine Ljubljana-
Siškazaleto1980.

Predlagani sklep so delegati zbora združenega dela soglasno
sprejeli.

K 10. točki dnevnega reda:
PREDLOGilN VPRAŠANJA DELEGATOV

Pismeno delegatsko vprašanje je posredovala konferenca
delegacij Litostroj st 20

Ker ni bilo na sami seji postavljenih delegatskih vprašanj, je tov.
Gornik zaključil sejp ob 18. uri.
SEKRETAR SKUPŠČINE PODPREDSEDNIK SKUPŠČINE
LučkaTOMSIČI. r. Gomik KAREL I. r.


